



علاج السيولولايت «ميزوثيرابي» Mesotherapy

شاع هذا العلاج بكل من فرنسا وإيطاليا منذ سنتين وهو اليوم متوفر بعيادة «بوستون كلينيك» Boston Clinic بلندن، ويعرف بـ «ميزوثيرابي» Mesotherapy الذي لجأت إليه كل من ليز هيرلي ونيكول كيدمان وناعومي كامبل، ويستهدف هذا العلاج بالدرجة الأولى السيولولايت، وتعتمد آلية العلاج الذي يتم خلال سلسلة من الجلسات على الوخز بإبر دقيقة جداً بالمعالجة المثلية. وتفرز هذه الأبر بمناطق وجود التقرحات وتعمل على تنشيط الدم وتصريف اللفم وذلك بتكسير الروابط الدهنية، وبالتالي تحرير الجسم من كل السموم المتحجرة.

تحتوي هذه الإبر الدقيقة على خليط من المواد الطبيعية كالفيتامينات، مخلصات الخرشف (التي تنظف الكلى والكبد) وبيجي (الذي يحرق الخلايا من السوائل الزائدة) المثلية الفعالة في حرق الدهون. يمكن للزبونة ان تبدأ أول جلسة من العلاج الذي يستغرق غالباً 4 دقائق، ويناسب هذا النوع من العلاج النساء اللاتي لا يقدرن على إنقاص الوزن وإنما يبحثن فقط عن التخلص من سمل تكلفه الجلسة الواحدة لهذا العلاج 60 جنيهًا 4 جنيهًا استرلينيًا هي تكلفة 8 جلسات (للتخلص بشكل قطعي). يمكنك الاتصال بعيادة «ذا بوستون كلينيك» The Boston Clinic على الرقم 0 2072293904 ن هو كالتالي: متريت. لندن دابليو 1، Harley

Mesotherapy cellulite treatment

This treatment first made its name in France and Italy and is now available at the **Boston Clinic** in London. It has helped celebrities such as Liz Hurley, Nicole Kidman and Naomi Campbell to get rid off their cellulite.

The treatment is targeted to fight cellulite during a course of several sessions. Using fine needles, a combination of natural ingredients is injected into the areas affected by orange peel to stimulate blood circulation and the lymphatic system, breaking down fatty deposits and getting rid of the toxins. The injected substance is a composition of natural ingredients such as vitamins and artichoke extract which cleanse the liver and kidneys and other elements which help to burn fat and expel excess fluid from the cells. A difference can be seen after the first session, but a minimum course of 4 sessions is recommended.

This treatment is suitable for women who don't want to lose weight but want to get rid of localised cellulite.

1 session costs £60 and the recommended course of 8 sessions for getting rid completely of cellulite is £450.00

Contact **The Boston Clinic** on **0044 20 7229 3904**.